
	
	

Protokoll	
Styrelsemöte	160111	

Närvarande:	Petra	Herrlin	,	Ida	Hansson,	Barbro	Frindberg,	Daniel	
Vigertsson,	Satu	Turunen	Taheri,	Mia	Gårdhagen	Söderstam,		

Sofia	Scheefe	
	

§	82	 Mötet	öppnas	
	 Satu	hälsar	välkomna	till	kvällens	möte.	
	
§	83	 Godkännande	av	dagordningen	
	 Dagordning	godkännes.	
	
§	84	 Föregående	protokoll	
	 Föregående	protokoll	godkännes.	
	 	
§	85	 Ekonomi	
	 Barbro	redogör	för	ekonomin.	
	

Barbro	har	lämnat	in	de	sista	uppgifterna	för	2015	till	Ann	
Ivarsson	som	sköter	bokföringen	på	redovisningsbyrån.	Det	
skickas	sedan	vidare	till	revisorerna.		

	
§	86	 IT/kommunikation	

Daniel	har	haft	mailkontakt	med	en	bekant	angående	en	ny	
hemsida.	Denne	har	föreslagit	”Wordpress”	och	kan	tänka	sig	att	
hjälpa	föreningen	med	att	göra	en	ny	hemsida.		Vi	diskuterar	
ytligt	vad	hemsidan	skulle	kunna	innehålla.	En	tanke	är	att	
behålla	de	delar	vi	har	idag	och	sedan	kunna	lägga	till	ett	forum.	
Vi	behöver	fundera	mer	över	om	vi	önskar	några	ytterligare	
funktioner.	Denna	kontakt	skulle	ta	5000-7000	för	att	göra	en	ny	
hemsida	till	föreningen.	Barbro	kollar	med	redovisningsbyrån	
hur	vi	kan	göra	för	att	i	så	fall	utbetala	detta.		

	
§	87	 Tidningen	



Annonser.	Det	har	gått	bra	med	annonsletandet	hittills	i	år.	Två	
helsidesannonsörer	har	tillkommit.	Dessa	är	Unitron	och	
Cochlear.		Vi	har	nu	nio	klara	årsannonsörer	och	eventuellt	
ytterligare	en	på	gång.		

	
§	88	 Medlemsfrågor	

Petra	har	gjort	utskick	till	inaktiva	medlemmar.	Än	så	länge	har	
sex	medlemmar	tillkommit	genom	detta.	Medlemsavgifterna	
börjar	nu	droppa	in	sedan	medlemsbrevet	kom	ut.		
Idag	är	vi	586	medlemmar.	Det	är	en	liten	ökning	jämfört	med	
föregående	styrelsemöte.	
	
En	arbetslös	medlem	har	hört	av	sig	och	undrat	över	om	det	
finns	någon	reducerad	avgift	för	arbetssökande.	Petra	har	
meddelat	att	detta	i	så	fall	är	en	fråga	för	årsmötet,	men	att	vi	i	
nuläget	inte	har	någon	enskild	kategori	för	arbetssökande.		
	
Prenumerationsavgift	för	Audionomtidningen	för	SPAF-
medlemmar	diskuteras.	Förslaget	blir	att	vi	fakturerar	SPAF	
100:-	á	200	medlemmar.	Vi	bedömer	att	vi	kan	få	ökade	
annonsintäkter	och	nå	ut	till	fler	läsare.	Petra	har	kontakt	med	
SPAF.		

	
§	89	 Rapporter/Brev/Inkomna	remisser	

• Mail	15/12	från	Socialstyrelsen	ang.	dialogmöte	17/3	
2016		
Mia	går	som	representant	från	SvAF.		
	

• Mail	19/12	från	Helene	Bergström,	KI	
Audionomprogrammet	ang.	etisk	kod	
Mail	har	inkommit	från	medlem	som	undrar	om	inte	den	
etiska	koden	skulle	behöva	ses	över	och	uppdateras.	Vi	
bedömer	att	en	arbetsgrupp	skulle	kunna	tillsättas.	Vi	
beslutar	att	skriva	en	proposition	till	årsmötet	angående	
detta.	Mia	gör	ett	första	utkast.		
	
	

• Mail	3/12	från	Åsa	Skagerstrand	ang.	KVÅ-kod	till	
”Kvalitetsregister	för	grav	hörselnedsättning	vuxna”	
En	skrivelse	har	gjorts	till	Socialstyrelsen	med	ansökning	
kring	KVÅ-kod	för	detta.	Den	skickades	in	innan	årsskiftet.	

	



§	90	 Rikskonferensen	2015	och	2016	
Sista	anmälningsdag	för	reducerad	konferensavgift	närmar	sig.	
Vi	kommer	uppmana	de	audionomer	vars	avgift	betalas	av	
föreningen	(tidningsansvariga,	samt	audionomer	från	
arrangörsgruppen	föregående	år)	att	anmäla	sig	i	tid.		
	
SvAF	har	fått	en	timme	i	programmet	vid	konferensen.	Vi	
behöver	prata	igenom	vad	vi	ska	ta	upp.	Vi	önskar	döpa	punkten	
till	audiologi	–	idag	och	framåt.		
	
Ida	har	gjort	ett	förslag	till	diplom/deltagarbevis	för	
medverkande	vid	rikskonferensen.	Detta	diskuteras	fram	och	
tillbaka.	Vi	beslutar	att	göra	ett	utkast	och	trycka	detta	själva.	
Förslaget	är	också	att	man	kan	hämta	ut	sitt	deltagarbevis	i	vår	
monter	på	konferensen.		
	
Det	är	ont	om	plats	för	utställare	vid	konferensen,	vilket	flera	
företag	har	uttryckt	sitt	missnöje	kring.	Vi	diskuterar	att	skriva	
in	i	riktlinjerna	för	arrangeringen	att	viss	plats	krävs.		Beslutar	
dock	ingen	storleksangivelse.	

	
§	91	 Stipendieansökningar		
	 Inga	stipendieansökningar	har	inkommit.		 	
	
§	92	 Övriga	frågor	

• Samarbete	med	Vision	
Satu	har	haft	kontakt	med	Annelie	Hagberg	från	Vision.	
Vision	har	intresse	av	vidare	samarbete.		
	

• Samarbete	med	HRF	
Frågan	bordlägges	till	nästkommande	möte.		
	

• Ställa	ut	på	HRF	hörselexpo?	26-27maj,	Linköping.		
Vi	ser	ingen	vinning	med	att	ställa	ut	där.	Vi	beslutar	att	ej	
delta.		
	
	

• Påminnelse	motioner	
Mia	har	skrivit	ett	utkast	som	kan	skickas	ut	till	
medlemmar	för	att	uppmana	till	att	skriva	fler	motioner.		

	
§	93	 Nästa	möte	



	 7/3	kl	20.30		
Vi	reserverar	även	14/3	kl	20.30	för	att	kunna	göra	klart	
förberedelser	inför	årsmötet.		 	

	
§	94	 Mötet	avslutas	
	 Satu	tackar	för	kvällens	möte	och	avslutar.		
	


